

# B-TRANS INVESTMENT

**Subscription Period:** Limited Time

**Subscription Price:** \$250 USD per share

*Notification of allotment is made through email.*

For any question in relation to this subscription, a request for redemption in shares of the Company, contact:

**Telephone:** +234 7047 800 700

**E-mail:** gs@allafricabaptist.org



## B-TRANS SUBSCRIPTION FORM

*Instructions: Read carefully and legibly fill the documents below.*

*The conditions and declarations of the prospectus. A duly signed copy of the Subscription Form together with the requested identification documents must be sent to the Office of AABF.*

First Subscription       Subsequent Subscription:      Investor Identification No. \_\_\_\_\_

## APPLICATION FOR SHARES OF B-TRANS

### SECTION 1 – RETAIL / INDIVIDUAL INVESTOR

<i>Surname and First Name</i>	
<i>Permanent Address</i>	
<i>Telephone and/or e-mail</i>	
<i>Date and place of birth</i>	
<i>Church/Organization's Name</i>	
<i>Professional occupation</i>	
<i>Country of Residence for tax purposes</i>	
<i>Number of shares</i>	
<i>Amount of the shares</i>	
<i>Signature</i>	
<i>Date</i>	

The Subscription Form must be sent together with a certified true copy of the ID card (the passport) of the Investor for individuals or the legal representative of investor baptist entity.

Decision (AABF)

--

Greetings dear Servant of the Lord,

Thank you for contacting the Office of the All Africa Baptist Fellowship (AABF) and your interest in knowing more about the AABF B-TRANS Investment project.

The AABF aims to network Baptist Bodies on the continent of Africa to impact Africa and beyond for Christ. It has become expedient for AABF and its Member Bodies to be financially stable. Hence the need to invest.

The AABF transportation company (B-TRANS) is a new entrant in the transportation industry

B-TRANS (Baptist Transportation Company) is a firm venture established by the AABF as a mission-minded project to create a self-supporting business that can manage and generate cash for AABF believers, institutions, societies, local churches, group of local churches, member bodies and their auxiliaries, sub-regional bodies and their auxiliaries as well as AABF Continental auxiliaries (S-H). B-TRANS intends to promote financial stability and facilitate the movement of mission personnel and equipment within the All Africa Baptist Fellowship member-nations.

B-TRANS will have its headquarters in Ghana. The routes to be covered in the pilot phase include Accra – Abidjan – Accra; Accra – Lagos – Accra and Lagos to Abidjan. The vision of B-Trans in West Africa covers Benin, Burkina Faso, Gambia, Ghana, Guinea Bissau, Guinea Conakry, Ivory Coast, Liberia, Mali, Niger, Nigeria, Senegal, Sierra Leone and Togo.

### **CALL TO INVEST!**

Shares of B-TRANS are available to S-H as described above. With the limited availability of Shares, Shareholdership requires an investment of **US\$250** per share. Every shareholder is expected to complete the form expressing how many share(s) to purchase. Subscription for shares is to be made in multiple of units at \$250 each.

### **RETURNS FOR SHARES**

**(US\$250 Investment =US\$50 annual returns)**

Investment in B-TRANS guarantees a regular return on investment from year 1 at increasing returns in subsequent years. The return on investment in year 1, which closes on April 30, 2026, is projected at 20% of investment while the remainder of the profit is ploughed back into acquiring more vehicle to increase the fleet.

## **ONE-TIME ADDITIONAL SHAREHOLDER'S FEE (INVESTMENT REGISTRATION FEE)**

Every willing shareholding is to register to become an investor in this regional kingdom investment, which is set up for profit making. The qualified categories are sated below with the relevant registration fee:

- AABF Member Body with proof of 2024 Annual Due payment
- A group of local churches of AABF Member body: \$300
- A local church of AABF Member body: \$150
- Baptist Ministry, society, institution, school, enterprise (non-Church or Church group): \$200
- Individual Baptist believer from AABF local church: \$100

## **NOTES**

1. All interested Shareholders are to make their decision known before 30<sup>th</sup> August 2024. This is because a meeting will be held to allocate shares based on requests to potential Shareholders and right after the first meeting, funds are to be transferred to the AABF Account that will be shared during the meeting with the General Secretariat.
2. There might be another meeting for potential shareholders if there are still shares available
3. After the number of shares to be purchased has been allocated, potential shareholders will proceed in the process by paying through the AABF Account.
4. Potential shareholders may resign if the number of shares allocated to them does not meet their expectations
5. You are to write to the office in case of resignation. In the event of a delayed payment, you would be considered to have resigned automatically.

Kindly reply if you are interested in investing and owning a share in B-TRANS.

Thank you!

Best Regards.

# B-TRANS

## INVESTISSEMENT

**Période de souscription :** Durée limitée  
**Coût de souscription :** 250 USD par action  
La notification de l'attribution est faite par courrier électronique.  
Pour toute question relative à cette souscription, à une demande de rachat d'actions de la société, contacter :  
**Téléphone :** +234 7047 800 700  
**Email :** gs@allafricabaptist.org



### FORMULAIRE DE SOUSCRIPTION A B-TRANS

*Instructions : Lisez attentivement et remplissez lisiblement les documents ci-dessous.*

*Les conditions et déclarations du prospectus. Une copie dûment signée du formulaire de souscription, accompagnée des documents d'identification requis, doit être envoyée au bureau de AABF.*

Première souscription       Souscription ultérieure : Numéro d'identification de l'investisseur : \_\_\_\_\_

### DEMANDE D' ACTIONS DE B-TRANS

SECTION 1 – INVESTISSEUR PARTICULIER/INDIVIDUEL	
Nom et prénom	
Adresse permanente	
Téléphone et/ou e-mail	
Date et lieu de naissance	
Nom de l'église ou de l'organisation	
Profession	
Pays de résidence pour les impôts et taxes	
Nombre d'actions	
Montant des actions	
Signature	
Date	

Le formulaire de souscription doit être accompagné d'une copie certifiée conforme de la carte d'identité (le passeport) de l'investisseur pour les personnes physiques ou du représentant légal de l'entité baptiste qui investit.

Décision (AABF)

--

Cher(ère) Serviteur/Servante du Seigneur,

Recevez nos salutations !

Nous vous remercions d'avoir contacté le Bureau de la Fraternité Baptiste de Toute l'Afrique (AABF) et d'avoir souhaité en savoir plus sur le projet d'investissement B-TRANS de AABF.

AABF a pour but de mettre en réseau les Organes Baptistes sur le continent africain afin d'avoir un impact sur l'Afrique et au-delà pour Christ. Il est devenu opportun pour AABF et ses Organes Membres d'être financièrement stables. D'où la nécessité d'investir.

La société de transport AABF (B-TRANS) est un nouvel entrant dans l'industrie du transport.

B-TRANS (Compagnie de Transport Baptiste) est une entreprise établie par AABF en tant que projet missionnaire pour créer une entreprise autonome qui peut gérer et générer de l'argent pour les croyants de AABF, les institutions, les sociétés, les églises locales, les groupes d'églises locales, les organes membres et leurs auxiliaires, les organes sous régionaux et leurs auxiliaires ainsi que les auxiliaires continentaux de AABF (D-A). B-TRANS a pour but de promouvoir la stabilité financière et de faciliter le mouvement du personnel et de l'équipement de la mission au sein des nations membres de la Fraternité Baptiste de Toute l'Afrique.

B-TRANS aura son siège au Ghana. Les itinéraires couverts par la phase pilote comprennent Accra - Abidjan - Accra ; Accra - Lagos - Accra et Lagos - Abidjan. La vision de B-Trans en Afrique de l'Ouest couvre le Bénin, le Burkina Faso, la Gambie, le Ghana, la Guinée Bissau, la Guinée Conakry, la Côte d'Ivoire, le Liberia, le Mali, le Niger, le Nigeria, le Sénégal, la Sierra Leone et le Togo.

## **OPPORTUNITE D'INVESTISSEMENT !**

Les actions de B-TRANS sont disponibles pour D-A comme décrit ci-dessus. Compte tenu de la disponibilité limitée des actions, l'actionnariat requiert un investissement de **250 dollars US** par action. Chaque actionnaire doit remplir le formulaire indiquant le nombre d'actions qu'il souhaite acheter. La souscription d'actions doit être effectuée en multiples d'unités à 250 dollars chacune.

## **LA DIVIDENDE POUR LES ACTIONS**

**(Investissement de 250 USD = 50 USD de dividende annuel)**

L'investissement dans B-TRANS garantit un retour sur investissement régulier à partir de l'année 1 et des retours croissants les années suivantes. Le retour sur investissement de l'année 1, qui se termine le 30 Avril 2026, est prévu à 20% de l'investissement tandis que le reste du profit est réinvesti dans l'acquisition de véhicules supplémentaires pour augmenter la flotte.

## **FRAIS SUPPLÉMENTAIRES UNIQUES POUR L'ACTIONNAIRE (FRAIS D'ENREGISTREMENT DE L'INVESTISSEMENT)**

Toute personne désireuse d'acquérir des actions doit s'inscrire pour devenir un investisseur dans ce royaume régional d'investissement, qui a pour but de réaliser des bénéfices. Les catégories qualifiées sont indiquées ci-dessous, ainsi que les frais d'inscription correspondants :

- Organe Membre de AABF avec preuve du paiement de l'échéance annuelle de 2024
- Un groupe d'églises locales faisant partie d'un Organe Membre de AABF : 300 USD
- Une église locale d'un Organe Membre de AABF : 150 USD
- Ministère Baptiste, société, institution, école, entreprise (non Église ou groupe d'Églises) : 200 USD
- Croyant Baptiste, membre d'une église locale de AABF : 100 USD

### **NOTES**

1. Tous les actionnaires intéressés doivent faire connaître leur décision avant le 30 Août 2024. En effet, une réunion se tiendra le 10 septembre 2024 pour attribuer les actions en fonction des demandes des actionnaires potentiels et, immédiatement après la première réunion, des fonds seront transférés sur le compte de AABF qui sera partagé lors de la réunion avec le Secrétariat général.
2. Une autre réunion pourrait être organisée pour les actionnaires potentiels s'il reste des actions disponibles.
3. Une fois que le nombre d'actions à acheter a été attribué, les actionnaires potentiels poursuivent le processus en effectuant le paiement sur le compte AABF.
4. Les actionnaires potentiels peuvent démissionner si le nombre d'actions qui leur a été attribué ne correspond pas à leurs attentes.
5. En cas de démission, vous devez écrire au bureau. En cas de retard de paiement, vous serez considéré comme démissionnaire d'office.

Veillez répondre si vous êtes intéressé(e) par l'investissement et la détention d'une part d'action de B-TRANS.

Merci de votre attention !

Je vous prie d'agréer, Madame, Monsieur, l'expression de mes salutations distinguées.